
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 2 de maig de 2013  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:10 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Joan Xamaní Cabra  
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 Isabel Tena Boyan particular 
   
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Ha excusat l’assistència la Sra. Marta Soro. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
2. Informació de les comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 4 d’abril de 2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

Intervé el Sr. Jordi Gómez per dir que s’hauria de revisar la reixa de sota el pont de la via, 
perquè s’embussa  

El Sr. Florentí Ruiz apunta que la rampa d’accés al pas subterrani que travessa la carretera 
comarcal està mal projectada.  

La Sra. presidenta comenta que aquest accés és compartit amb Riells. Sembla ser que temps 
enrere s’havia projectat una rotonda per millorar la seguretat a la carretera comarcal, però el 
projecte ha quedat aturat per temes econòmics. 

El Sr. Jordi Gómez pregunta si es pot canviar la senyera del Centre cívic del carrer Major (seu 
del Consell de Poble) perquè està força malmesa.  

La Sra. presidenta respon que ja s’ha demanat. 

 



3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La Sra. presidenta informa que s’ha fet una petita modificació en el projecte d’adequació i 
millora del carrer Major per eliminar els sotracs. També apunta que el sistema de bombament 
de l’aigua residual ja funciona, per tant –diu- a la riereta ja no hi surt porqueria.  

Fa alguns dies es va fer una visita al Centre cívic amb tècnics de l’ajuntament per valorar el 
canvi d’ubicació del consultori mèdic, però de moment no s’ha pres cap decisió en ferm, perquè  
cal acabar de valorar tècnicament la viabilitat del canvi d’espai.   

Finalment comenta que el dia d’inauguració de la Unió Batllorienca hi faltava molta gent del 
Consell de Poble. 

5. PRECS I PREGUNTES 

El Sr.Florentí Ruiz apunta que ja existeix l’ANC de La Batllòria. 

El Sr. Jordi Gómez pregunta com està el tema de les parcel·les en mal estat existents a 
l’urbanització Royal Park. 

La Sra. presidenta respon que caldria fer un llistat per carrers de les parcel·les que convindria 
netejar per poder-lo passar a l’Ajuntament. 

El Sr. Gómez comenta que farà el llistat i el farà arribar a l’àrea d’Espai Públic. 

La Sra. Isabel Tena pregunta quan entrarà en funcionament el servei de policia de proximitat. 

La Sra. presidenta respon que ja hi ha un agent assignat al servei de proximitat de La Batllòria i 
en breu s’incorporaran 2 agents més. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:10 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


